9D6N



AMAZING SIE ESCAPADE

惊艳光光探险之旅













DEPART FROM KLIA

Happily assemble at KLIA for check-in and depart.



PARRIVAL SYDNEY

- / Western Lunch / Western Dinner

Svdnev Leisure City Tour (I)

Upon arrival, enjoy the fabulous sights of Australia's largest city with photo stops at Mrs MacQuarie's Chair (inside the Royal Botanic Gardens) and the best-known landmark Sydney Opera House.



♀ Flinders Station

🍴 Hotel Breakfast / - / Chinese Dinner

Sydney Leisure City Tour (II)

Today, get up close to the iconic Australian animals at WILD LIFE Sydney Zoo including Koala, Kangaroo, Platypus, and many more. Thus, journey through SEA LIFE Sydney Aquarium to discover over 300 spectacular underwater species awaits you!

Savor mouth-watering fresh seafood at the world-famous Sydney Fish Market. Purchase your favorite types of seafood and enjoy your lunch watching the activities at the piers. Then, visit the tallest building in Sydney. At the top of Sydney Tower Eye Observation Deck, admire sky-high views extending for more than 80km in all directions.





| Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

In the morning, enjoy walk along the coastal and witness Kiama Blowhole - the biggest natural blowhole in the world.

ODolphin Watching Cruise Jervis Bay (1.5Hr) Jervis Bay plays host to a resident pod of bottlenose dolphins all year round. Hop on a cruise to enjoy a thrilling encounter with dolphins in their natural environment.



Hotel Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

Q Canberra City Tour

Today, enjoy an orientation tour around the capital of Australia, photostop at Australian Parliament House, War Memorial and witness the wonderful views of Canberra and the region from the top of Mount Ainslie. Located on the stunning Acton Peninsula, visit the Royal Australian Mint, a working factory and Commonwealth Heritage Site. Explore innovative displays, interactives and never before seen objects, also you can mint your own coin!





| Hotel Breakfast / - / Local Dinner

After breakfast, depart to airport for domestic flight to Melbourne.

♥ Melbourne Discovery

Enjoy some free time at **Queen Victoria**Market (closed on Mon & Wed) brimming with stalls offering all types of fresh produce, gourmet delights, clothing and souvenirs.

Roam around the artsy Federation Square and admire the architectural splendour of the Flinders Station and St. Patrick's Cathedral. Commence a walking tour to explore Melbourne's famous laneways filled with contemporary street art, cafes & eateries.

9 Monopoly Dreams

Immerse yourself in the world of **Monopoly Dreams**, where the classic board game become reality! Experience all the fun activities featuring 4D theatre, physical challenges and games!

DAY 7

MELBOURNE

¶ Hotel Breakfast / Winery Lunch / Local Dinner

P Dandenong & Yarra Valley Adventure

Drive along the Dandenong Range to

Belarave. Hop on the renowned Puffing Billy

Steam Train, following it through lush ferns and towering timbers to Menzies Creek. Enjoy a Winery Lunch with wine tasting at Yarra Valley the Victoria's oldest wine region.

In the afternoon, photostop at the rainbow row of **Brighton Bathing Boxes** where brightly coloured, tiny beach houses lining Dendy Beach.



MELBOURNE -118KM-BALLARAT -118KM-MELBOURNE / DEPART HOME

| Hotel Breakfast / - / Chinese Dinner

Sovereign Hill with Mine Tour

In the 1850s, gold was discovered in Ballarat and became a triggering the greatest alluvial gold rush the world has ever known. Visit the amazing live museum where you'll feel like you've gone back in time to Victoria's Gold Rush! Explore underground on a **guided mine tour**, pan for gold on the diggings and meet some colourful costumed characters!

After dinner, transfer to Melbourne airport for your flight back home.



Arrive home with sweet memories.









Experience a world of excitement as you enjoy a variety of fun activities with friends and family in Australia's most famous cities: Sydney, Canberra, and Melbourne!

在澳大利亚最著名的城市:悉尼、 堪培拉和墨尔本,与朋友和家人一 起体验各种有趣景点和 好玩活动吧!













♀从吉隆坡国际机场出发

愉快地在吉隆坡国际机场集合,办理登机手续并

♀ 抵达悉尼

-/西式午餐/西式晚餐

♀悉尼休闲城市游览(I) 抵达后,探索澳大利亚最大城市的美丽风景,于 麦考里夫人石椅(位于皇家植物园内)和著名地

标悉尼歌剧院拍照留念。

酒店早餐 / - / 中式晚餐

♥悉尼休闲城市游览(II)

今天前往悉尼野生动物园, 近距离接触澳大利亚标 志性动物,如考拉、袋鼠、鸭嘴兽等。接着,参观 深受各国游客喜爱的悉尼水族馆, 漫步于透视水底 隧道欣赏超过300种壮观的海洋生物!

在闻名世界的悉尼鱼市场品尝令人垂涎的新鲜海 鲜。您可在此采购喜欢的海产,或边享用午餐边感 受热闹的码头氛围。然后,参观悉尼塔眼观景台, 欣赏超过80公里的全景视野。

Sydney Tower Eye Observation Deck●悉尼塔眼观景台



🎢 酒店早餐 / 当地午餐 / 当地晚餐

早上,沿海步行,欣赏世界上最大的天然喷 -凯阿马喷水洞。

▼杰维斯湾海豚观赏巡游(1.5小时)

杰维斯湾全年都有一群定居的宽吻海豚。乘坐游船 巡航, 在自然栖息地尽情欣赏杰维斯湾本土海豚的 最佳暑观。

🎢 酒店早餐 / 当地午餐 / 当地晚餐

♥ 堪培拉城市游

今天, 开启您在首都领地的一日游览, 拍照留念 于澳大利亚议会大厦、战争纪念馆, 并从艾斯利 山顶欣赏堪培拉及周边地区的美景。此外,参观 澳大利亚皇家铸币厂,是澳洲最古老的铸币工 厂, 也是世上少数黄金精炼厂。这里拥有创新的展 览、互动体验和前所未见的物品, 您还可以自己 铸造硬币!

♀ 恩加拉之旅 - 回旋镖艺术

当地原住民导游将带您体验制作回旋镖并学习如 何抛出自己的作品,沉浸在这些古老的土著狩猎 工具的丰富历史和科学奥秘中。

❷堪培拉★墨尔本

₩ 洒店早餐 / _ / 当地晚餐

早餐后,前往机场乘坐国内航班飞往墨尔本。

0 器尔太探索

在维多利亚女皇市场(每逢星期一及星期三关 闭/享受自由时间,购买各式各类的新鲜蔬菜、食 品、服装以及纪念品。

漫步在艺术感十足的联邦广场, 欣赏弗林德斯车 站和圣派翠克大教堂的建筑辉煌。徒步探索墨尔 本著名的后巷, 感受充满街头涂鸦、咖啡馆与餐 馆的艺术氛围。

♥ 大富翁梦想世界

进入垄断梦想,参观墨尔本最新主题景点 - 风靡世 界的《大富翁》! 体验各种有趣的活动,包括4D 影院、游戏、激光迷宫和赢得垄断资金的机会。

習店早餐 / 酒庄午餐 / 当地晚餐

♀ 丹德农与亚拉河谷探险

沿着丹德农山脉前往贝尔格雷夫, 乘坐百年奇迹 的普芬比利蒸汽火车,穿越茂密的蕨类植物和高 耸的大树直达孟席斯。在亚拉河谷的酒庄**享用午** 餐并品尝葡萄酒,这里是维多利亚州最古老的葡 萄酒产区。

下午,不要错过INS风打卡景点 - 布莱顿海滩彩虹 小屋, 以其引人注目的多彩设计和图案营造出热 闹的海岸场景。

墨尔本 118公里 巴拉瑞特 墨尔本 / 返程

習店早餐 / → / 中式晚餐

♥ 疏芬山景区与下矿井之旅

在19世纪50年代,巴拉瑞特发现了黄金,掀起了 世界上最大规模的淘金热。参观充满惊喜的活博 物馆, 仿佛回到了维多利亚时期的淘金小镇! 在 当地导游带领下游览下矿井之旅;这里还有历史 悠久的机械设备,展品,还可在小溪里亲自体验 淘金,并与穿着古装的演员互动!

晚餐后,送往墨尔本机场,乘坐航班返回家园。

❷ 抵达家乡

带着美好的回忆返回家乡。





行程亮点 HIGHLIGHTS

- WILD LIFE Sydney Zoo
- SEA LIFE Sydney Aquarium
- Sydney Tower Eye Observation Deck
- Dolphin Watching Cruise Jervis Bay (1.5 Hr)
- Royal Australian Mint, Canberra
- Ngala Culture Art of Boomerang
- Monopoly Dreams
- Puffing Billy Train Ride
- Sovereign Hill + Underground Mine Tour
- Note: Entrance tickets / Fees are included

- ◈ 悉尼野生动物园
- ◈ 悉尼水族馆
- ◈ 悉尼塔眼观景台
- ◈ 杰维斯湾海豚观赏巡游 (1.5小时)
- ◈ 澳大利亚皇家铸币厂, 堪培拉
- ◈ 恩加拉之旅 回旋镖艺术
- ◆ 大富翁梦想世界
- 普芬比利蒸汽火车
- ◈ 疏芬山景区与下矿井之旅

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- Australian Abalone
- Yarra Valley Winery lunch & Wine tasting

Number of Meals:

Lunch - 4 Dinner - 7

亚拉河谷酒庄午餐与葡萄酒品尝

餐饮数量:

午餐-4晚餐-7

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Sydney 悉尼	Sydney Central Hotel 悉尼中央酒店	***
2Nights 2晚	Canberra 堪培拉	Rydges Canberra Hotel 堪培拉雷吉斯酒店	***
2Nights 2晚	Melbourne 墨尔本	Voco Melbourne Hotel 墨尔本Voco酒店	***

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.





Travel Essentials

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have

been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays
- or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
- mv/web/terms.php

All pictures shown are for illustration purpose only.
 Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions

- Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
- Triple Room the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
 Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries,
- 3.
- except Hawaii) Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except the Single Supplem Kenya & Morocco)

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更 动,恕不另行通知。
- 初,忽不为行通知。 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季 期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
- 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现 任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负 责,并且保留更正的权利。
- 每位参与蘋果旅遊团的成员, 必须为自身安全 母也夢与蘋果旅遊園的成员,必須为自身女生 或行为负责。若出現无法預測的特殊情况(例 如:交通延误取消、天气、疾病、示威、战争 等等),因而引发额外支出的问题。 蘋果旅遊一 概不负责、旅客需自行负责额外的费用。 详情条规,请参阅单据背页或浏览
- https://www.applevacations.my/web 以上图片仅供参考,请以实物为准。

政美闭_附加多提

- 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提 供简单的中文或粤语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程) 三人房均以两张双人床为准,恕不添加折叠
- 式床褥。(仅限于美国行程,唯夏威夷除外) 三人房均以折叠式床褥为准,仅供两位成 人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住,则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程,唯肯亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2024



G'day, the adventure awaits!

你好, 冒险在等着你!



VALIDITY: February 2023 onwards 2023年2月起

